
ДО КМЕТА НА ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪр ( Й Ш в ЕЛИКОТЪРНОВСКИ
ОБЩИНСКИ СЪВЕТГ-Н ДАНИЕЛ ПАНОВ

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА ОБЩИНСКИЯ 
Г-Н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ
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от Елена Чамуркова - общински съветник от групата на „Демократична

България -  обединение“

Относно: Разделното събиране в община Велико Търново.

Уважаеми господин Панов,

На основание чл. 81, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Великотърновския общински съвет, моля да отговорите устно 
и писмено на следващата сесия на следното питане, което да бъде 
включено в Дневния ред на заседанието:

При мен постъпиха множество сигнали от кв. „Бузлуджа“ във Велико 
Търново, че съдовете за смет за разделно събиране не се изхвърлят 
редовно. Според живеещи в най-големия квартал на града, контейнерите, 
разположени покрай няколко автобусни спирки и големи търговски 
обекти, не се почистват с дни и дори седмици. Прилагам и снимков 
материал, който ми беше изпратен.
В тази връзка моля да отговорите на следните въпроси:

1. През какъв интервал от време е предвидено по договор да се 
изхвърлят контейнерите за пластмаса, метал и стъкло?

2. Как община Велико Търново контролира фирмата, която извършва 
разделното сметосъбиране? Според Вас, ефективен ли е контролът?

3. Налагани ли са досега санкции и в какъв размер?
4. Какви мерки ще бъдат предприети, за да се гарантира редовното 

почистване в предстоящия летен сезон?

16.06.2020 г.
Гр. Велико Търново

С уважение: 
Елена Чамуркояа








